
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer DOC-22-481024 

Zaaknummer Z-21-180420 

Naam commissielid R. Mensink 

Fractie Hart voor Medemblik 

Onderwerp Commissievragen HvM, raadscie. 13-1 agendapunt 7 Actieve 

Informatie 

Datum waarop de vraag is gesteld 10 januari 2022 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Tijdens de commissievergadering van 02-12-21 kwam middels actieve informatie de Regeling 

Reductie Energiegebruik Woningen, de RREW  ter sprake. 

Van tevoren hadden wij naar deze regeling geïnformeerd bij het Duurzaam Bouwloket en het werd 

ons duidelijk dat een aantal gemeenten die al eerder van deze regeling gebruikt hadden ervoor 

kozen om als extra voorwaarde te stellen dat de betreffende vouchers alleen lokaal aanbesteed 

konden worden. 

De achterliggende gedachte is onze middenstand zoveel mogelijk te ondersteunen. Ze hebben het al 

moeilijk genoeg. 

Op vragen van Hart voor Medemblik tijdens de vergadering van 02-12-21 en 16-12 2021 werd ons 

door de wethouder verteld dat de regeling in de fase “rijdende trein” zat en aanpassingen niet 

meer mogelijk waren. 

Na wat uitzoekwerk hebben wij uiteindelijk op 22-12-21 contact gehad met de contactpersoon van 

Winst uit je woning, zij schijnen de regeling voor de gemeente uit te gaan voeren. 

Deze persoon kon ons vertellen dat de informatie omtrent de vouchers op 28-12-21 naar de drukker 

zou gaan. Eventuele aanpassingen hadden mogelijk nog gekund, maar dan werd het wel erg kort 

dag. 

Hadden we eerder geweest dan hadden aanpassingen hoogstwaarschijnlijk wel mogelijk geweest. 

De manier waarop de wethouder op de vragen reageerde, “aanpassingen waren niet meer 

mogelijk”, resulteerde ertoe dat dit punt op het moment van vragen niet in behandeling werd 

genomen. 

Had de wethouder open gestaan voor de suggestie van het lokaal aanbesteden dan had hij op zijn 

minst de mogelijkheden daartoe kunnen verkennen. 

 

1.  Klopt het dat de uitvoering van genoemde regeling gedaan wordt door Winst uit je 

woning? 

antwoord  Ja, dat klopt. 



 

 

2. Waarom zijn we hier niet over geïnformeerd tijdens de actieve info? 

Antwoord Dit gaat over uitvoering, hier gaat het college over. 

3. Uit onze info blijkt dat eventuele aanpassingen wel gedaan hadden kunnen worden, ook 

al rijdt de trein. Waarom was uw antwoord: “nee, dat kan niet”, in plaats van: “ik wil 

nog wel informeren naar de mogelijkheden”? 

Antwoord De waardebonnen kunnen op twee manieren worden ingezet. Voor energiebesparende 

maatregelen die inwoners kunnen kopen: 

1) via de webshop, gefaciliteerd door Winst uit je Woning. 

2) door het indienen van de aankoopbon van (lokale) winkels of bouwmarkten. 

 

Webshop 

In augustus 2021 selecteerden we Winst uit je Woning als partij die de 

energiebesparende maatregelen via een webshop voor de gemeente Medemblik 

beschikbaar maakt. Winst uit je Woning bereidde sindsdien deze actie voor. Zo richtte 

ze voor ons deze webshop in.  

Winst uit je Woning voert deze regeling uit voor meerdere gemeenten. Voor de webshop 

werkt Winst uit je Woning met een vaste webshopsleverancier. Winst uit je woning 

maakt met deze partij ook goede prijsafspraken. Hierdoor kunnen we de regeling 

effectief en efficiënt uitvoeren.  

Ook de leverancier bereidde de actie de afgelopen maanden voor. Zo organiseerde ze 

personeel en legde voldoende voorraad aan.   

Het is dan ook onjuist om te veronderstellen dat in december 2021 er nog 

mogelijkheden waren om te veranderen van webshopleverancier. Winst uit je woning 

bevestigde dit nogmaals naar aanleiding van uw vragen. 

 

(Lokale) winkels en bouwmarkten 

Huurders zijn wel vrij om energie besparende  maatregelen in winkels en of 

bouwmarkten te kopen. Dit kunnen ook lokale winkels zijn.   

 

4. Als gemeente krijgen wij 200.000 Euro van het Rijk in verband met de RREW. Kunt u 

aangeven hoeveel wij moeten betalen aan Winst uit je woning? 

Antwoord De kosten van Winst uit je Woning komen uit op ongeveer € 11.000,-. Daarbij gaan we 

ervan uit dat alle waardebonnen worden verzilverd. 

5. In de actieve informatie van het college van 2-12-2021 stond:  “De raad stelde in de 

programmabegroting 2022 extra middelen beschikbaar voor energiearmoede. Met deze 

middelen erbij is onze insteek om zelfs 75% huurders te bereiken”. Kunt u aangeven 

hoeveel geld met deze extra middelen beschikbaar komt? 

Antwoord De raad stelde € 25.000,- hiervoor beschikbaar.   

 



 

 

 


